
 

 

Αθήνα, 21 Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Να δοθεί άμεσα λύση χρηματοδότησης των απαιτούμενων 

εργασιών του κτιρίου που λειτουργεί το Γυμνάσιο/Λύκειο Βιάννου». 

 

Το Γυμνάσιο Βιάννου, έχοντας συμπληρώσει έναν αιώνα λειτουργίας,  

αποτελεί ένα από τα ιστορικότερα σχολεία στην Κρήτη. Έχει φιλοξενήσει 

χιλιάδες παιδιά όλα αυτά τα χρόνια και τη δεδομένη στιγμή λειτουργεί με πάνω 

από 100 μαθητές και μαθήτριες. 

Για τις φθορές του κτιρίου, αλλά και την άμεση ανάγκη αποκατάστασης 

των προβλημάτων (πτώση σοβάδων, χαλασμένα παράθυρα, έντονη υγρασία, 

ενεργειακή αναβάθμιση), είχαμε καταθέσει την από 31.01.22, Ερώτηση με αριθ. 

Πρωτ. 2788, αναφορικά με την οποία ενημερωθήκαμε από το Υπουργείο σας, 

με το  υπ’ Αριθ. Πρωτ.: 33301/23-05-2022 έγγραφο, ότι στον Δήμο Βιάννου έχει 

κατανεμηθεί από τους Κ.Α.Π. έτους 2021 για την επισκευή και συντήρηση 

σχολικών κτιρίων ποσό ύψους 11.900,00€, ενώ ίδια ποσά έχει 

προγραμματιστεί να αποδοθούν και κατά τη διάρκεια του τρέχοντος έτους. 

Το έργο όμως, με τίτλο: «Παρεμβάσεις ενεργειακής αναβάθμισης στο 

Γυμνάσιο Λύκειο Δήμου Βιάννου», όπως είχε υποβληθεί στο πρόγραμμα 

Ενεργειακή Αναβάθμιση Κτιρίων του ΕΣΠΑ Κρήτης και το οποίο θα έλυνε τα 

προβλήματα υγρασίας, που κυριολεκτικά “τρώει” το κτίριο, αντικατάστασης των 

προβληματικών διάφανων επιφανειών, αλλά και της εξοικονόμησης ενέργειας, 

προϋπολογίστηκε στις 459.673,24 ευρώ, συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ.  

Ακολούθως, όπως ενημερωθήκατε εγγράφως από τον Δήμαρχο 

Βιάννου, Μηνά Σταυρακάκη, απαντώντας στο έγγραφό σας με αριθ. Πρωτ: 
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7391/8-2-2022, το έργο απορρίφθηκε λόγω ελλείψεων στην σχετική  μελέτη. 

Έγιναν όμως οι απαραίτητες διορθώσεις και αναζητείται πλέον χρηματοδότηση.  

Επειδή, το Γυμνάσιο/Λύκειο Βιάννου αποτελεί ένα από τα ιστορικότερα 

σχολεία στην Κρήτη και χρήζει ενεργειακής αναβάθμισης και άλλων επισκευών 

που είναι απαραίτητες για την εύρυθμη λειτουργία και την ασφάλεια μαθητών 

και καθηγητών. 

Επειδή, το ύψος των χρηματοδοτήσεων για τη συντήρηση του σχολικού 

κτιρίου είναι εξαιρετικά χαμηλό, δεδομένων των επισκευών που απαιτούνται, 

αλλά και της ενεργειακής του αναβάθμισης που κρίνεται απαραίτητη και είναι 

σύμφωνη με τα όσα προβλέπει ο ΟΣΚ ΑΕ, από το 2008 και ισχύουν μέχρι 

σήμερα για τον βιοκλιματικό σχεδιασμό σχολικών κτιρίων. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεται να μεριμνήσει για τη χρηματοδότηση των εργασιών που 

κρίνονται απαραίτητες, ώστε να διασωθεί και να αναβαθμιστεί ενεργειακά 

το ιστορικό κτίριο που στεγάζει το Γυμνάσιο/Λύκειο Βιάννου; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Γκαρά Αναστασία 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος)  

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης  



Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος)  

Φίλης Νικόλαος 




